

Title (en)
Applying apparatus for cosmetics.

Title (de)
Kosmetisches Auftragsgerät.

Title (fr)
Appareil applicateur pour cosmétiques.

Publication
EP 0341619 A2 19891115 (DE)

Application
EP 89108211 A 19890506

Priority
DE 8806237 U 19880511

Abstract (en)

An applying apparatus for cosmetics is described, which has a rotation mechanism for non-twisting extension of a cosmetic insert (10) from a housing (12) and a cover (14), which can be placed on the housing (12) of the applying apparatus, for protection of the tip (16) of the cosmetic insert (10) during non-usage of the applying apparatus. Inside the cover (14) there is a tip shaper (18) which applies the desired shape to the tip (16) of the insert by cold forming when the cover (14) is placed on. The tip shaper (18) is mounted rotatably inside the cover (14). <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein kosmetisches Auftragsgerät mit Drehmechanismus zum verdrehsicheren Ausschieben einer kosmetischen Mine (10) aus einem Gehäuse (12) und mit einem auf das Gehäuse (12) des Auftragsgerätes aufsetzbaren Schoner (14) zum Schutz der Spitze (16) des Kosmetikmine (10) bei Nichtgebrauch des Auftragsgerätes beschrieben. Im Schoner (14) befindet sich ein Spitzenformer (18), der die Minenspitze (16) beim Aufsetzen des Schoners (14) durch Kaltverformung in die gewünschte Form bringt. Der Spitzenformer (18) ist drehbar innerhalb des Schoners (14) gelagert.

IPC 1-7
A45D 40/20

IPC 8 full level
A45D 40/20 (2006.01)

CPC (source: EP)
A45D 40/20 (2013.01); **A45D 40/205** (2013.01); **A45D 2040/202** (2013.01); **A45D 2040/208** (2013.01)

Cited by
US5046876A

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB

DOCDB simple family (publication)
EP 0341619 A2 19891115; EP 0341619 A3 19901114; EP 0341619 B1 19930324; DE 58903860 D1 19930429; DE 8806237 U1 19880630

DOCDB simple family (application)
EP 89108211 A 19890506; DE 58903860 T 19890506; DE 8806237 U 19880511